
 

 

 
 
       

 Marieke Wulffraat     Dion Beekman 
  
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Breda 
Claudius Prinsenlaan 10, 4811 DJ Breda 
 
Breda,  22 augustus 2024 
Betreft: Artikel 9 lid 3a vragen over   
 

Verloedering van het Graaf Hendrik III Plein 
 
Geacht college, 
 
Het Graaf Hendrik III Plein in Breda was enkele jaren geleden een levendig plein waar bewoners 
en bezoekers terechtkonden voor hun dagelijkse boodschappen en sociale interacties. De 
afgelopen tijd heeft de leegstand van winkels echter geleid tot een achteruitgang van het plein. 
De vertrekken van winkeliers hebben het plein van zijn belangrijke functie beroofd, en de 
verloedering is inmiddels zichtbaar. Het groen groeit ongecontroleerd, het parkeerterrein is 
bijna leeg, en er lopen nauwelijks nog mensen over het plein. 
Hoewel wij begrijpen dat de gemeente niet de volledige controle heeft over alle leegstaande 
panden, constateren we dat deze situatie nu al geruime tijd aanhoudt. Het Graaf Hendrik III 
Plein vormt een essentieel onderdeel van zowel de wijk als het stadsbeeld van Breda. Wij 
hebben enkele vragen over de ontstane situatie. 
 
1. Wat is de visie van de gemeente op de huidige staat van het Graaf Hendrik III Plein? 
 
2. De gemeente speelt een cruciale rol in het onderhouden van de openbare ruimte. Wat 

zijn de huidige plannen om het plein aantrekkelijk te houden en het groen te 
onderhouden, ondanks de leegstand van panden en het vertrek van ondernemers? 

 
3. In de antwoorden op onze eerdere raadsvragen 1 in 2023 lazen wij dat er gesprekken 

zouden gaan zijn om verschillende zaken in kaart te brengen om vervolgens te bepalen 
welke maatregelen er genomen kunnen worden. Wat hebben de inventariserende 
gesprekken met de pandeigenaren, de bewoners en de wijkraad opgeleverd en welke 
maatregelen zijn er al genomen en worden nog genomen?  

 
4. Wat hebben de gesprekken met ondernemers aan de strip aan de Langendijk opgeleverd 

en welke acties zijn daaruit voortgekomen?  
 
5. Op welke termijn kunnen we verwachten dat het plein zijn onderhoud en levendigheid 

door groen, winkels, maatschappelijke voorzieningen of horeca weer terugkrijgt en 
bewoners daar weer in hun eigen wijk boodschappen kunnen doen en mensen uit de 
wijk ontmoeten? 
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